
ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 6

Acta aprovada a la sessió 4/2022 del Consell. Signada digitalment per la regidora
                              Noel Duque Alarcón en data 30 de novembre de 2022

Núm.: 3/2022
Caràcter: ORDINARI
Data: 28 de setembre de 2022
Horari: De 18.00h a 20.00 h
Lloc: Centre Cívic President Macià

Hi assisteixen:

Noel Duque Alarcón President

Gala Porté Ferré Representant titular Grup municipal ERC-MES 

Montserrat Trullàs Escoda Representant titular Grup municipal Junts per 

Terrassa Manuel Mesas Garcia Representant suplent Tot x Terrassa

Salvador Sánchez Villaden Representant titular Grup municipal 

PSC Jaume Àvalos Tomàs Representant titular AV Sant Pere Nord
Cynthia Ramírez Relaño Representant titular AFA Font de l’Alba

Representant titular Comunitat educativa primària
Encarnación López López

Consuelo Reillo Miguel Representant titular Ass. Montañeros Paso a Paso

Cristobal Barco Representant Suplent AVV Ègara
Representant Suplent AVV Les Arenes, La Grípia i Can

Catalina Moreno Montllor

Esther Ariza Sánchez Veïna barri d’Ègara

Mª Cruz Serrano Sánchez Representant titular Centre Juvenil Les Arenes

Javier Díaz Moreno Representant titular Colla Jove Diables de St. Llorenç

Membres excusats:

Susana Martínez Becerra Vicepresidenta

Montserrat Gómez Maldonado Representant titular Grup Esplai La Fàbrica

Mª Dolores Fernández Medina Representant titular Fundació NPH

Ángel Franco Murillo Representant titular CAP Nord

Irene Sarlé Garcia Representant titular AV Ègara

Monica Redolat Representant titular AV Font de l’Espardanyera

Victor Manuel Pérez Fernández Representant titular AV Sant Llorenç

José Egea Leiva Veí barri Can Tusell

Eugeni Coll Brosa AS d’entitats socioassistencials ADER

Joan Martínez Collado Veí barri Font de l'Espardanyera

Susana Escalera Representant Suplent Grup de Dones 

d’Ègara Ana Belen Caro Gómez Representant titular AVV Can Tusell

Membres absents:

Francisco Manuel Briceño Alcocer Representant titular Grup municipal Tot per Terrassa 

Montserrat Martínez Fernández Representant titular Ass. Niños desaparecidos riada 

1962 Miguel Soriano Molina Representant titular Ass. Jubilats St. Pere Nord

Ana María Martínez Fernández Representant titular Grup de Dones d’Ègara
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Juan García Martínez Representant titular Hermandad San José de Abrucena

Ramón Moya Martínez Representant titular St. Pere Nord F.C.

Yuossef El Filali Representant titular Grup de Joves de Can Tusell

Xavier Garcia Curado Veí barri Sant Pere Nord
Josep Antoni Sánchez de
Haro Montserrat  Gómez
Maldonado Juan Martinez
Collado
Susana Martinez Becerra
Begoña López Soria 
Irene Sarlé Garcia

President de la FAVT
Representant titular AS d’Entitats d’Esplai 
Veï Font de l’espardenyera
Representant titular AV Les Arenes, La Grípia i Can Motllor 
Representant titular Associació de comerciants 
Representant titular AV Egara

També hi assisteixen:

David Lérida Esplai La Fábrica

Patricia Fernández Esplai La Fábrica
Jose Luis Charles Gracia AV Font de l’Espardanyera

Antonio Dual Dual AV Can Tusell

Ana Maria Flores Ortiz AV Can Tusell

Cristina Valverde AV Ègara

Evelyn Parras Punt Orientació D6

Isaac Albert i Agut 1r. Tinent d'Alcalde de l'àrea de Serveis Generals i Govern
Obert

Emilia Andreu Almécija
Directora d’Àrea Economia i Finances Serveis Generals i 
Govern Obert

David Garcia Castellò Director Serveis Econòmics i Financers

Miquel Ángel Gamell Farré Director Serveis Tributaris 
Josep Miquel Villagrasa Rodés Assessor Govern 
Ajuntament

Eva Gou Quintana Secretària

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 11 de juliol de 2022

2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per 
a l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut

3. Informacions de Presidència

4. Precs i preguntes

5. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 11 de juliol de 2022

Obre la sessió el President del Consell Sr. Noel Duque Alarcón, donant les gràcies a tots i totes
per assistir al Consell Municipal del Districte 6. Pregunta si hi ha alguna esmena a fer a l’acta
de l’ anterior reunió del Consell Municipal de Districte. La Sra. Cynthia Ramírez Relaño demana
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que es corregeixi els seu cognom. On diu: « Cynthia Martinez» ha de dir « Cynthia Ramírez». El
Sr.  Cristóbal  Barco demana que es  completi la  seva intervenció i  on diu:»  En relació  a la
documentació  relacionada amb les festes majors,  el  Sr.  Cristóbal  Barco   ho veu com una
mostra de l’excés de tràmits exigit a la ciutadania en tots els àmbits i insisteix en la urgència
d’aprimar  l’administració, des  de totes les  instàncies  on  sigui possible»  ha  de  dir: «El Sr.
Cristóbal Barco intervé per dir que la gestió de les festes majors és un tema menor comparat
amb la importància que tenen qüestions vitals com que hi hagi menys burocràcia, jerarquia,
càrrega fiscals, autoritat, apropiació de l’espai públic, prohibicions, dobles portes,
distanciament amb la ciutadania i abús d’autoritat. Cal que s’aprimi l’administració, La pressió
sobre les persones és insostenible, exagerada i  es demana pagar per tot, una situació que
s'agreujarà.  Aquest espai,  el  Consell,  ha de ser  un  instrument que  serveixi  justament per
debatre aquestes qüestions, les veritablement rellevants, per què és el lloc per a la interlocució
i exigència de la ciutadania envers l’administració»
Una vegada introduïdes les esmenes, s’aprova l’acta.

2. Presentació del projecte d’ordenances fiscals i de pressupost municipal per 
a l'any 2023, a càrrec del tinent d'alcalde, Sr. Isaac Albert i Agut

El president del consell obre aquest punt de l’ordre del dia.

Pren la paraula el Sr. Isaac Albert i fa la presentació del marc pressupostari per l’any 2023. (An -
nex 1)

El Sr. Noel Duque obre el torn de preguntes.

Pren la paraula la Sra. Evelyn Parras i comenta que aquesta pujada afectarà sobre tot a les enti -
tats i a la ciutadania i que els seus sous pujarien un 1% que marquen els pressupostos generals
de l’Estat i comenta que la participació es una mica irreal als districtes. Pregunta si de cara a
l’any vinent, l’Ajuntament te alguna mena de convenis establerts que per molt que diguin les enti-
tats es farà allò que l’administració digui.

Respon la paraula el Sr. Isaac Albert i respon que puja el sou dels funcionaris públics. El pressu-
post general de l’Estat aprova el percentatge que pugen el sous.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i comenta que les entitats socials han augmentat les seves
subvencions, no son les entitats les que pateixen si no les famílies vulnerables. No deixen d'arri -
bar recursos de moltes administracions cap al tercer sector i les entitats socials. S’està potenciant
el teixit associatiu per que està demostrat que el funcionariat sol no arriba a tot i aquest tercer
sector ha de tenir més muscle. El contracte social de la Generalitat ha passat de 6 milions d’eu-
ros i 10 milions. Això repercutirà a les entitats sobretot.

El Sr. Issac Albert respon que no hi ha convenis establerts però si contractes amb empreses que
fan el manteniment de la ciutat, l’asfaltat per exemple no ho fa personal de l’Ajuntament.

Pren la paraula la Sra. Evelyn Parras i diu que es refereix al tema de barris saludables i al fet de
que al Consell es va aprovar l’acollida d'immigrants i les entitats van decidir i votar una cosa però
que l’Ajuntament ja tenia un conveni amb Creu Roja per fer una altre cosa. Per tant ens diuen vo -
teu i s’acaba fent el que està contemplat al conveni i que no te res a veure amb el que van decidir
les entitats. Aquestes accions les podrien fer entitats del barris.

Respon el Sr. Noel Duque que si hi ha una entitat especialista en acollida de persones immi-
grants i refugiats en cap cas ha de ser dolent. Si considereu que no ho ha de fer Creu Roja ho
parlem.

Pren la paraula el Sr. Isaac Albert i diu que s’estan prestant serveis diners públics i aquests ser -
vei han de complir uns requisits de qualitat. Si hi ha l’opció no hi problema, però val a dir que
Creu Roja te la capacitat per donar resposta. Si al territori hi ha entitats amb capacitat de fer el
mateix, cap problema. Efectivament amb Creu Roja hi ha un conveni.
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Pren la paraula el Sr. Jaume Ávalos i diu que han de continuar reivindicant les coses que fan falta
als nostres barris malgrat el context advers que dificultarà que es pugui fer tot. Demana que es
tingui en compte a la ciutadania l’hora de fer aquestes repertoritzacions . No voldríem que al pro-
per Consell s’arribes amb tot decidit i sembla que no pintem gaire. Per altra banda comenta que
quan parlen amb algun servei la resposta es que han tret un decret que diu que no podem gastar
res.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que es veritat. Els condicionants del pressupost del 2022 son tan
importants que ens ha obligat a tancar el pressupost a data 1 de setembre i per tant els serveis,
tota despesa que vulguin fer l’han de justificar. La voluntat no es fiscalitzar i dir si s’ha de fer o no,
la voluntat es generar un estalvi per poder fer front a el que ens be el proper trimestre que es bà -
sicament està centrat en l’augment dels subministraments. El decret no anul·la la capacitat de
gastar si no la de gastar immediatament. El que es fa es veure si la despesa es indispensable, si
s’ha de fer en el que queda d’any o es pot fer a l’any següent. Això s’ha fet cada any al setembre.

Pren la paraula la Sra. Cynthia Ramírez i pregunta si s’han eliminat algunes de les bonificacions
que hi havia a les ordenances fiscals

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que no. S’està treballant en una bonificació vinculada a les pla-
ques fotovoltaiques. En aquests moment la Generalitat te una ajuda oberta que tots els instal·la-
dors estan oferint als seus clients. L’Ajuntament tenia una bonificació per incentivar la col·locació
de plaques solars i bonificava un percentatge important de l’IBI. Ens plantegem que l’ajuda que fa
l’Ajuntament i la de la Generalitat tinguin un topall per que si no correm el risc de fer un forat rela-
tivament important en els ingressos de l’IBI.

Pren la paraula la Sra. Cynthia Ramírez i comenta que s’haurà de pujar l’impost de residus tal i
com marca la directiva europea.

Respon el Sr. Isaac Albert i explica que la llei diu que ens tres anys la taxa ha de cobrir el cost
del servei i això acaba al 2025.

Continua la Sra. Cynthia Ramírez i en referència a l’increment de la despesa en 13 milions s’ha
dit que un dels temes va destinat als districtes i que decidim nosaltres. El tema de mantenir la fi-
gura de Evelyn Parras, en lloc de plantejar-lo com un projecte de dinamització, que aquests figura
estigues inclosa en aquests 13 milions

Respon el Sr. Isaac Albert que els 13 milions d’augment de despesa son coses molt concretes i
que s’han de fer. Hi ha un augment vinculat a l’augment de policia i hem de posar 2.400.000 eu-
ros per l’augment de la plantilla. Son coses que han d'aparèixer al pressupost per que son d’obli-
gat compliment, En el cas concret que es comenta, això ja està pressupostat al 2022 i el que de-
mana es que es mantingui en el 2023.

Respon la Sra. Cynthia Ramírez i diu que el que demana es que no formi part de la Dinamització.

Pren la paraula el Sr. Salvador Sánchez i diu que el que volen dir es s’incorpori com a una figura
més dintre de la plantilla de l’Ajuntament.

Pren la paraula el Sr. Salvador Sánchez i comenta que si cada any hi ha una partida específica
per dinamització i nosaltres no podem fer-la servir com a tal per que ja tenim un projecte que fun-
ciona però que s’ha de mantenir, es com que cada any hem de continuar amb això i no podrem
buscar altres prioritats o altres interessos i per això demanem que no cal que sigui un treballador
de l’Ajuntament però que si formi part d’una partida fixa per aquest projecte i que ens doni la pos -
sibilitat de continuar amb altres qüestions.

El Sr. Javier Díaz, aclareix que aquest projecte és el resultat de la suma d’esforços de les entitats
que durant la pandèmia van fer la recerca i planificació necessàries per portar-lo a terme. Si cada
any hi ha una partida específica per dinamització, i no s’utilitza perquè ja hi ha un projecte que
funciona i que s’ha de mantenir, cada any s’hi hauran de destinar esforços deixant de banda al-
tres necessitats, per això demana que es pugui introduir-ho com a partida fixa.

Respon el Sr. Noel Duque i diu que hi ha formules per això. Es pot concórrer a subvencions. Enti-
tats conjuntament poden demanar subvencions i que després es decideixi contractar Evelyn Par-
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ras. Es pot parlar i veure com es pot fer; hi ha un mecanisme per donar suport a les entitats, que
són les subvencions. A la propera convocatòria les entitats del districte s’ho podrien plantejar.
Pregunta si des del Servei volen afegir-hi res.

La Sra. Emília Andreu agraeix les explicacions perquè ara s’entén molt bé la demanda de les en-
titats. Afegeix que, tal com a explicat el Sr. Albert, per incorporar-se a l’administració pública
s’han de complir uns requisits i que hi hagi una oferta pública pel lloc de treball. I el que es plante-
ja aquí és una ampliació per poder fer altres activitats i que l’aportació no estigui només vinculada
a la contractació de la persona. El mecanisme de la subvenció és correcte en aquest sentit.

El Sr. Miquel Pérez, pren la paraula per afegir que aquesta situació està subjecte a la normativa
de subvencions, que aquest any sortirà abans,   i que el personal que es pot contractar a través
de les subvencions, no és personal de funció pública, ni funcionari ni laboral. Els convenis que
poden tenir determinats serveis municipals amb entitats, s’inscriuen en un altre marc, totalment
diferent. De manera que la proposta del Sr. Javier Díaz estaria subjecte a les subvencions que es
puguin demanar.

Pren la paraula la Sra. Cristina Valverde i pregunta en referència a la despesa d’energia si l’Ajun -
tament ha pensat invertir en altres fonts per tal de reduir aquesta despesa de 6 milions d’euros i
per altra banda pregunta si amb aquest augment de l’energia i que el govern espanyol ha recap -
tat molts més diners, si aquest superàvit en recaptació de l’estat revertirà als ajuntaments per aju-
dar a suportar tots aquests costos i si invertirà en energies renovables.

El Sr. Isaac Albert respon en aquests moments que l'augment de l’IPC està generant ingressos
molt importants a l’estat, via impost de societats, via IRPF, via impostos indirectes. La Generalitat
també està tenint un augment d’ingressos importants, però els ajuntament no. Una de les recla -
macions dels ajuntament a l’estat es que una part d’aquests ingressos ens retorni per poder fer
front a la despesa. No ho descartem però de moment no hi ha cap sensació de que hagi de ser
així. De moment ingressarem el 2.100.000 euros més que l’any passat. Respecte a les mesures
d’estalvi, s'està treballant en la racionalització dels equipaments municipals. Amb una subvenció
de la Diputació de Barcelona vinculada a plaques fotovoltaiques es farà una inversió important
que pivotarà molt al voltant de l’àrea olímpica que es la factura més important que paguem en
l’àmbit d’esports i que ens permetrà la instal·lació de plaques als pavellons de Sant Llorenç, La
Maurina i Can Parellada.

La Sra. Cynthia Ramírez demana que es tinguin en compte altres zones a l’hora de destinar la
despesa.

El Sr. Jaume Ávalos recorda que diferents serveis han informat que la despesa ha de ser zero, a
la qual cosa el Sr. Isaac Albert insisteix en la necessitat d’aquesta mesura d’estalvi. En el cas que
hi hagi despeses compromeses, es poden valorar, tot indicant que cal que sempre s’hagin pres-
supostat, perquè en cas contrari el servei corresponent no té la capacitat per generar els recursos
necessaris. En el cas que es tracti de necessitats urgents, es donarà resposta segur.

Pren la paraula la Sra. Encarni López i comenta que totes les propostes culturals a les que tenen
accés les escoles es fan al centre de Terrassa. Si teniu en compte que l’alumnat no pot anar ca-
minant des de Sant Llorenç, per molt que estigui subvencionant el teatre, el cost del desplaça -
ment ha augmentat tant que ens costa més anar una hora al teatre que tot el dia a una granja.
Aquí tenim una sala de la que ens podem aprofitar tothom, per què no es pot portar el teatre aquí
enlloc d’anar fins a l’Auditori. Hem hagut de baixar la quota de l’AMPA per que les famílies no la
pagaven. Fins fa una anys, tot el que plantejava Educació com a subvenció de tallers era sobretot
per a centres de màxima complexitat i escoles públiques, desprès es va obrir a les escoles con-
certades, que s'entén, però la persona que pot pagar una escola concertada, també pot pagar els
tallers. Les escoles públiques hem quedat a la cua i si arribes l’últim et quedes sense.

Respon el Sr. Isaac Albert i diu que això no es així. S’ha obert a les escoles concertades però la
base es la complexitat, per que hi ha escoles concertades que també tenen complexitat, no tanta
però n’hi ha. Prenem nota d’això i parlem amb cultura i educació. S’està treballant amb l’empresa
de transport públic però hi ha temes de responsabilitat en els que no hi ha acord.
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Per la seva banda el Sr. Noel Duque recull la demanda d’apropar més la programació cultural a
tots els districtes, que farà arribar a Cultura, argumentant que s’hi està treballant, i posa l’exemple
dels carnets per accedir-hi els infants més vulnerables.

Pren la paraula el Sr. Javier Diaz i comenta que si aquest marge que te la ciutat per fer inversi -
ons es tant petit, quines possibilitats te Terrassa per créixer per exemple en el tema de les inver -
sions que es volien fer al parc audiovisual amb l’ajuda dels fons Next Generation, pregunta com
es troba tot això i que està fent la ciutat per variar això i que no sempre s’hagi de modificar tot a
parir de la despesa. Per altra banda pregunta si hi ha nivell de serveis propis de l’’ajuntament hi
ha hagut algun problema de personal o d’inversions en tema de via pública. Ens hem trobat difi-
cultats a l’hora de programar un acte o activitat en quant al temps de resposta dels serveis per
que ens deixaven sense capacitat de reacció. Demanen una via per poder fer les coses més fà-
cils, tant per l’ajuntament com per les entitats.

Respon el Sr. Noel Duque i diu que, sobre aquest segon punt, hi ha programada una reunió la
primera quinzena d’octubre amb totes les entitats i els serveis implicats en actes i festes majors
per treballar aquest tema i elaborar una diagnosi i es pugui millorar de cara al futur.

Pren la paraula el Sr. Isaac Albert i diu que la capacitat d’inversió que donaran el Next Generation
signifiquen un salt qualitatiu de sis anys d’inversió anual que fem com ajuntament. Son convoca-
tòries molt dirigides a temes molt concrets com son sostenibilitat, medi ambient, reforma d’equi-
paments amb millora energètica, mobilitat sostenibles, zones de baixes emissions... Hi ha un que
ens hem presentat i que te a veure amb el Parc Audiovisual. Hem fet molta feina en aquest sentit,
portant el parc a tot arreu i intentant que la Generalitat, que es sòcia i membre actiu, hi aposti. Te-
nim el compromís de la construcció d’un nou plató. L’aposta pel Parc es important i te sentit si
aconseguim generar indústria a l’entorn del parc i de moment no s’ha aconseguit.

Pren de nou la paraula el Sr. Javier Diaz i pregunta si no es pogués accedir a aquests fons els
Next Generation, quines portes tindria obertes l’ajuntament de Terrassa per poder millorar les in-
versions, es a dir aquest marge seria el mateix?

Pren la paraula el Sr. Isaac Albert i respon que la porta oberta es amb la Generalitat i amb projec -
te audiovisual que s’està engegant al Besòs i el Parc Audiovisual de Terrassa forma part d’aquest
projecte de futur Parc Audiovisual de Catalunya i d’això hem de treure rèdit, crear riquesa i llocs
de treball. De moment un nou plató.

El Sr. Noel Duque acomiada i agraeix la presència al Sr. Isaac Albert i als tècnics municipals.

3. Informacions de Presidència

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i informa que s'està treballant a nivell tècnic per avançar al
màxim la convocatòria de subvencions del 2023 i pugui estar ja publicada entre desembre i
primers de gener. D'aquesta manera la resolució de les subvencions es podran fer abans que
en les edicions anteriors. Recordar a les entitats que han rebut subvencions en el marc de la
convocatòria del 2022 és important que presentin les justificacions quan abans millor, que no
s'esperin. I que si ja han realitzat les activitats subvencionades el termini màxim per presentar
les justificacions és de dos mesos després d'haver realitzat l'activitat. En els casos de projectes
o activitats que durin fins a final d'any, el termini màxim és el 28 de febrer de 2023. Els serveis
municipals de cada línia ja han enviat informació a les entitats que han rebut subvenció i han
facilitat els links per accedir a la tramitació a la seu electrònica. Per a qualsevol dubte us hi
podeu posar en contacte. Recorda també que les entitats han d'estar correctament inscrites en
el RMEAC per rebre subvencions o accedir a qualsevol ajut municipal. Per actualitzar les dades
de les juntes directives o qualsevol altre dada us podeu posar en contacte amb el servei de
Qualitat Democràtica.

En referència a la Sindicatura Municipal de Greuges informa que l'Ajuntament ha posat en
marxa el procés de renovació de la Sindicatura Municipal de Greuges de Terrassa 2023, i es
preveu fer-ne l'elecció al Ple de desembre o gener del 2023.
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Com tot  procés de participació,  consta de diferents fases:  informació pública,  presentació i
divulgació de les candidatures, recollida de suports, tancament i avaluació, i en alguna
d'aquestes estarem més o menys implicats com a servei.

Com dates importants us recordem les següents:

• 8 de setembre es va constituir la Comissió Ciutadana de Seguiment, formada entre d'altres,
per 1 representant de cada un dels consells municipals de districte.

• el 19 de setembre va començar la fase d'informació pública,  amb difusió a través de les
XXSS, i també amb cartells en els diferents equipaments municipals.

• el dia 3 d'octubre es farà un acte públic, a la Masia Freixa, a les 18.30 h, a càrrec del Sindicat
de Terrassa actual, per parlar de quines són les seves funcions.

• el desembre està prevista la fase de recollida de suports per a les candidatures, i, tot i que la
Comissió Ciutadana de Seguiment ha de determinar data i ubicació, aquests punts es situaran
a diferents equipaments municipals per donar suficient cobertura a tot el territori de la ciutat.

Tota  la  informació  del  procés es pot  trobar  en el  portal  web de l'Ajuntament,  al  Portal  de
Transparència i a l'espai Participa.

En referència a l’estat de les propostes procés participatiu "Amb tu, millorem la vida del barri.
Per una ciutat saludable" del Districte 6

1. Augment d’activitats culturals i d’oci amb obertura centres cívics els caps de setmana. Està
previst convocar en breu les entitats del districte per plantejar necessitats i possibles propostes
d'obertura.

2. Integrar i cohesionar la població nouvinguda, el Servei de Ciutadania està acabant de definir
la proposta. El Sr. Noel Duque pregunta a la Sra. Evelyn Parras si s’han reunit amb el servei  i
els hi han comunicat que la proposta del servei no els hi agradava.

Pren la paraula la Sra. Evelyn Parras i diu que se van convocar i quan va venir al consell no es
va votar el que estaven fent des de el servei, que estaven fent una mica els que els hi donava
la gana i diu que per que pregunten que volem fer si desprès fan el que el servei vol.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i diu que està d’acord. Convocar un procès participatiu per
que la gent participi. Es convocarà una propera reunió.

Pren la paraula la Sra. Evelyn Parras i comenta que es va dir que no hi havia recursos i si que
hi ha recursos per fer el que ja fan des de el servei per que ja tenen un conveni amb Creu Roja
o amb qui sigui. Es van proposar coses que no necessiten ni recursos i el servei insisteix en
dur a terme les seves activitats.

3. Programació  de  classes  d’art  pel  benestar  emocional  i  mental.  Aquesta  proposta
presentada per Minerva encara no s’ha iniciat

4. Dinamitzar activitats esportives dirigides a les places del districte. Aquesta proposta ja està
planificada i el  Servei  d'Esports està treballant  proposta amb el Consell  Esportiu,  elaborant
calendari i determinant ubicacions.
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En referencia als actes del 25 de Novembre: Dia Internacional per l’eliminació de la violència
contra les dones informa que aquests dies es convocarà reunió amb entitats per organitzar la
jornada i escollir l’espai on es desenvoluparan els actes centrals.

El  Sr.  Noel Duque informa sobre la campanya de Nadal  on la consigna serà reforçar el
missatge de pau.

Finalment, informa que el 3 d’octubre entrarà en funcionament el nou sistema de desviament
de trucades al centre cívic per evitar que es solapin les trucades a al centraleta i als serveis
socials

4. Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr. Javier Díaz i pregunta si des de Qualitat Democràtica es podria habilitar
un aplicatiu per veure quin material tenen disponible per a préstec i les dates disponibles i
especificant el cost del transport.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i demana que es plantegi a la reunió d’octubre.

Pren de nou la  paraula  el  Sr.  Javier  Díaz  i  pregunta quin  es el  criteri  a  l’hora  d’autoritzar
activitats al centre de la ciutat i  sembla que hi ha un altre criteri als barris,  on hi ha més
limitacions.

Pren la paraula el Sr. Manuel Mesas i diu que ell s’ha trobat amb dificultats tant al centre com
als barris.

Pren la paraula el Sr. Noel Duque i  respon que en Festa Major hi ha un tema que són les
assegurances. Si com a ajuntament tens una pòlissa que et cobreix totes les activitats, no es el
mateix que anar darrera de totes les entitats per a que et presentin tota la documentació. Això
ho podrà explicar via pública i ho podrà fer a totes les entitats conjuntament.

Pren la paraula la Sra. Encarni López i comenta que els horaris son molt mes permissius al
centre que als barris. I demana que les instruccions siguin clares i donades a temps.

Pren la paraula el Sr. Jaume Ávalos i comenta que la Festa Major de Terrassa l’organitza el
servei de Cultura i no els hi demanen ni la meitat de les coses perquè entenen que es el mateix
Ajuntament qui les demana.

Pren la paraula el Sr. David Lérida i comenta també la dificultat dels tràmits per la Festa Major,
i que s’hauria de descentralitzar. També afegeix que s’hauria de revisar l’eficiència energètica
dels edificis públics i el manteniment dels mateixos. En referència als punts OMNIA, demana
entrar al Consell Municipal de Districte.

Pren la  paraula la  Sra.  Evelyn Parras  i  comenta que porta molts mesos intentant treballar
conjuntament amb Serveis Socials per que considera que hi ha un munt d’entitats que estan al
consell i seria positiu deixar la dependència de serveis socials que només van allà a demanar
beques i que facin activitats. Si surt una figura de l’ajuntament del PDC si que hi haurà aquesta
col·laboració? Comenta que potser falta informació de la realitat del territori.

Respon el Sr. Noel Duque i diu que es demanarà a Serveis Socials que posin data amb la Sra.
Evelyn Parras una reunió per tractar aquests temes. El Sr. Noel Duque recorda que la Sra.
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Evelyn Parras es una figura que es va crear per fer difusió de les activitats i es una treballadora
de les entitats. Es tractava d’una figura que va venir de forma temporal però que volem que es
quedi i ens correspon a tots que vagi agafant pes i que la vagin coneixent. Respecte al PDC. Es
tracta d’una figura que paga la Generalitat de Catalunya per complir amb el contracte
programa i hi ha dos a Terrassa que no te res a veure amb la Sra. Evelyn Parras. Son recursos
per a la ciutat que recolzen altres línies.

La Sra. Cristina Valverde puntualitza que potser no és una figura que l’ajuntament reconegui
perquè no es de cap entitat o esplai, i Noel Duque es compromet a fer un correu a Serveis
Socials per donar-la a conèixer. Es valora molt positivament la tasca que està fent des de totes
les entitat.

Pren la paraula la Sra. Patricia Fernández, de la Fàbrica, i explica que el dia 20 de novembre és
el Dia Internacional dels Drets dels Infants i pregunta si algun cop s’ha fet alguna cosa des del
districte, perquè seria molt interessant.

Noel Duque explica que sempre s’ha fet per barris, com el cas de Can Palet i Guadalhorce, on
s’apleguen les entitats per reivindicar els drets dels infants. Com a districte seria interessant i
proposa enviar un correu electrònic des de la coordinació del D6 a veure si algú vol participar.

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 

acta. Secretària President

Eva Gou Quintana Noel Duque Alarcón
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